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Skrivelse om förskolerapport 2022 
Undersökningar om förskolan är alltid intressant att läsa och innehåller ofta en hel del nya 
kunskaper. När den nya Förskolenämnden efterfrågat stadsdelsnämndens syn på frågor inom 
verksamhetsområdet inför en rapport, väcker det också en del nya frågor som vi borgerliga 
partier är intresserade av. Delvis finns en del av svaren i verksamhetsberättelsen, men vi 
finner ändå anledning att få mer uttömmande svar. 
 

1. Behovet av förskollärare som leder undervisningen i barngrupper är stort. Det framgår 
också att stadsdelen på vissa enheter saknar legitimerade förskollärare, men ändå ska 
undervisningen ledas och utvärderas av denna grupp. Hur säkerställer förvaltningen att 
detta sker och hur fungerar det i praktiken när förskolläraren inte återfinns på samma 
enhet?  

2. Hur många av barngrupperna i vår stadsdel saknar legitimerade förskollärare?  
3. Förvaltningen skriver i verksamhetsberättelsen för 2022 att varje enhet ska ta fram en 

strategi för det språkutvecklande arbetet. Hur långt har enheterna kommit i arbetet och 
hur kommer insatserna att följas upp? 

4. Vikariesituationen kan vara ett problem på vissa enheter och det kan därmed innebära 
att ordinarie personal får slita än mer. Hur ser tillgången på vikarier ut i vår stadsdel 
och hur får enheterna tillgång till vikarier? 

 
 
 


